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Årsmöte 2021 
 
 

 
Föreningen Smedslättens Lawn Tennisklubb 
 
Söndag 25 april, 2021 
Klockan 15:00–16.45 
Mötet hölls via Microsoft Teams 
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§ 1    Årsmötets öppnande 
 
 
Styrelsens ordförande Tobias Wikström välkomnade deltagarna till årsmöte – som för andra 
året i rad och mot bakgrund av rådande Covid-19 smittläge och restriktioner hölls digitalt via 
Microsoft Teams.   

Till mötesordförande valdes Mikael Borg. Mikael förklarade mötet för öppnat och lämnade 
därefter ordet till Erik Hemmingsson, medlem i klubben, epidemiolog och forskare vid 
Gymnastik- och idrottshögskolan, GIH. Erik hade tillfrågats om att reflektera över tennisens 
bidrag till hälsa och välmående. Utifrån studier Erik refererar till antyds att 
(motionsspelande) tennisspelare lever tio år längre (på befolkningsnivå). Fantastiskt, tyckte 
årsmötet, som också fick höra att vi gör klokt i att komplettera med lite gymträning och att 
badmintonspelare ”bara” lever sex år längre.  
 
 
 

§ 2    Val av sekreterare och justerare  
 
 
Årsmötet valde Andreas Linderyd till sekreterare och Isabelle Bergqvist och Anders Eliasson 
till justerare tillika rösträknare.  
 
 
 

§ 3    Årsmötets behöriga sammankallande    
 
 
Då kallelse anslagits på hemsidan och mejlats till medlemmar söndagen den 11 april 
förklarades årsmötet som behörigt utlyst. Med 35 personer närvarande och röstberättigade 
var det beslutsfört. Närvarolistan antogs som röstlängd, se bilaga 1. Den av styrelsen 
presenterade dagordningen, se bilaga 2, fastställdes.  
 
 

§ 4    Verksamhetsberättelse  
 
 
Verksamhetsberättelsen presenterades av styrelsens ledamöter, se bilaga 3 respektive 4. 
Tobias Wikström rapporterade om året i sin helhet; Fredrik Malmsten om ett nytt ramverk 
för tennisskolan; Lars Frånstedt om planer på en utbyggnad av anläggningen med fyra 
padelbanor och inbyggnad av tältet; Johanna Gottfarb om föreningens ekonomiska resultat; 
Andreas Linderyd och Sofia Skantze om det visions- och identitetsarbete som styrelsen 
genomfört.  
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§ 5    Årsredovisning  
 
 
Kassör Johanna Gottfarb föredrog en konsoliderad resultaträkning för 2020 för Smedslättens 
Lawn Tennisförening (SLTK) och Smedslättens Tennisbanor AB (STAB), se bilaga 5 (och 
bilaga 4, sidorna 22–24). 
 
Resultatet för år 2020 är 434 687 kronor. Klubben har en god ekonomi och är förberedd på 
anläggningsprojekt. Det konstateras att pandemin inte inneburit en försämrad ekonomi. En 
viktig förklaring är det stora tennisintresset i området. Under pandemin arbetar många 
medlemmarna hemifrån vilket bidrar till en hög banbeläggning och ett ökat antal bokade 
strötider.    
 
 
 
§ 6    Revisionsberättelse 
 
 
Föreningsrevisor Jonas Eklund kommenterade revisionsberättelsen för SLTK, bilaga 3, med 
tillstyrkan om ansvarsfrihet. Det antecknades att revisionsberättelsen för STAB fanns 
tillgänglig och även i denna tillstyrkes ansvarsfrihet, se bilaga 6.  
 
 
 
§ 7    Förslag till resultatdisposition           
 
 
På styrelsens vägnar föreslog Johanna Gottfarb att balansera årets vinst mot det egna 
kapitalet.  
 
 
 
§ 8    Budget och verksamhetsplan 2021 
 
 
Se § 4 respektive bilaga 4 för verksamhetsplan och föreningens långsiktiga inriktning. 
 
 
 
§ 9    Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om 
resultatdisposition   
 
 
Årsmötet fastställde SLTK:s årsredovisning, framlagda resultat- och balansräkningar och 
beslutade att balansera årets vinst mot det egna kapitalet.  
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§ 10    Ansvarsfrihet för styrelse och revisorer      
 
 
Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 
 
 
 
§ 11    Hälsning från SLTK Juniorklubben  
 
 
Till årsmötets glädje och jubel gav nystartade juniorklubben en hälsning. Detta i form av en 
egenskriven sång om klubben av Oskar Karmteg, Bruno Menckel, Julie Nobel, Sophia von 
Schantz och Svea Skantze. Vi medlemmar uppmuntras att följa juniorklubbens kreativa 
upptåg på Instagram!  
 
 
 
§ 12    Val av styrelse 
 
 
Börje Ericsson – sammankallande i valberedningen – presenterade förslag till styrelse. Detta 
förslag offentliggjordes på hemsidan två veckor före årsmötet. Stämman beslutade enligt 
förslaget att för det följande verksamhetsåret om en styrelse med sju ledamöter, inklusive 
ordförande.  
 
Till ny ledamot av styrelsen valdes Carl von Schantz, 48 år. Han har en gedigen erfarenhet av 
att leda stora verksamheter är i dag divisionschef på börsbolaget Atlas Copco. Carl spelar 
ännu tennis på en hög nivå, som ung spelade han framför allt i Salk men också i SLTK. På 
college i USA representerade Carl Northwestern University i Evanston, Illinois.   
 
Valberedningen föreslog omval av Lars Frånstedt och Sofia Skantze på två år. Noteras att 
Sofia Skantze i fjol valdes på två år, men att valberedningen vill fördela valet till styrelse så att 
inte merparten ledamöter samtidigt ska väljas om.  
 
Johanna Gottfarb, Fredrik Malmsten, Andreas Linderyd och ordförande Tobias Wikström är 
valda för perioden 2020–2022. 
 
 
 
§ 13    Val av revisorer och revisorssuppleant     
 
 
På förslag av valberedningen beslutade stämman att välja dessa personer till revisorer 
respektive revisorssuppleanter: 
 
Jonas Eklund, revisor, omval 1 år 
Martin Hedlund, revisor, omval 1 år 
Anders Eliasson, revisorssuppleant, omval 1 år 
Kristofer Johansson, revisorssuppleant, omval 1 år 
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§ 14    Val av valberedning     
 
 
Till förfogande till valberedning stod Börje Ericsson, Per Leopoldson och Per From. De tre 
valdes för ett år med Per som sammankallande. Hanna von Schantz, som nu lämnar 
valberedningen, avtackades.  
 
 
 
§ 15    Medlemsavgift     
 
 
Styrelsen föreslog en höjning av medlemsavgiften från 250 till 350 kronor. Med nuvarande 
antal medlemmar motsvarar det 110 000 kronor i ökade intäkter. Beloppet ska oavkortat gå 
till att starta upp ett café i hallen samt till eventuella driftsunderskott under en 
utvärderingsperiod på två år.  
 
Årsmötet beslutade att godkänna styrelsens förslag.   
 
 
 
§ 16    Ersättning till styrelseledamöter, suppleanter, revisorer, 
revisorssuppleant och medlemmar i valberedningen     
 
 
Inget arvode utgår. Ledamöter av styrelsen betalar inte för deltagande i ett av klubbens 
träningsspel.  
 
 
 
§ 17    Information om klubbens aktiebolag     
 
 
Lars Frånstedt rapporterade från arbetet i Smedslättens Tennisbanor AB (STAB). Utöver 
utbyggnadsplaner noterades att ett litet gym nu finns på plats och att förberedelser görs för en 
caféverksamhet i hallen. Under 2023 ska fasaden målas om. Se också bilaga 4, sidorna 15–18. 
 
 
 
§ 18    Förslag och motioner     
 
 
Inga motioner hade inkommit. Mötesordförande betonade motionernas värde i 
föreningsdemokratin och uppmuntrade medlemmarna att skriva sådana till kommande 
årsmöten.   
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Anatoly Iliyaich rekommenderade styrelsen att se om ett café vid en utbyggnad kan förläggas i 
anslutning till de planerade padelbanorna.   
 
Martin Eriksson föreslog att start av ny speltimme schemaläggs fördelas på hel- och 
halvtimme. Detta har under pandemin rekommenderats av Svenska Tennisförbundet och 
skulle även underlätta bilparkering vid hallen, menar Eriksson, som även välkomnade 
styrelsens arbete med nytt ramverk för tennisskolan. 
 
Mårten Wendt föreslog att styrelsen skulle ändra nuvarande system för privatträning så att 
bokningar i klubbens regi görs via Matchi i stället för direkt med enskild tränare. Styrelsens  
ordförande Tobias Wikström meddelade att styrelsen diskuterat detta och inom kort 
återkommer i linje med detta förslag.   
 
 
 
§ 19    Övriga frågor    
 
 
Mötesordförande Mikael Borg tackade för förtroendet att leda årsmötet, tackade för goda 
förberedelser med inkluderande ambitioner och förklarade det därefter för avslutat. 
 
Styrelsens ordförande riktade ett varmt tack till Mikael och de 35 deltagarna.   
 
 
 
 
vid protokollet justeras 
 
 
 _______________________   _______________________  
 

  Andreas Linderyd   Mikael Borg      
 
 
 
 
________________________ ________________________ 
 

  Isabelle Bergqvist   Anders Eliasson      
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